

# NutriBiotic

Where Science Works Naturally



## ASCORBIC ACID, 454g ACIDE ASCORBIQUE, 454g

NutriBiotic® Ascorbic Acid delivers 100% pharmaceutical grade vitamin C (L-ascorbic acid) in a highly soluble, crystalline powder. Vitamin C, an essential nutrient to the body, provides antioxidants as well as maintains the health of tissue, cartilage, and bones. The combined positive effects of vitamin C make it vital to the body's overall health. Each serving of NutriBiotic Ascorbic Acid supplies 2000mg of vitamin C.

*L'acide ascorbique de NutriBiotic<sup>MD</sup> procure de la vitamine C (acide Lascorbique) de qualité 100 % pharmaceutique sous la forme d'une poudre cristalline hautement soluble. La vitamine C, qui est un nutriment essentiel, contient des antioxydants et maintient la santé des tissus, des cartilages et des os. En raison de l'association de ses effets bienfaisants, la vitamine C est vitale pour la santé générale du corps. Chaque portion d'acide ascorbique de NutriBiotic<sup>MD</sup> contient 2000mg de vitamine C.*

ITEM CODE 16110317-454  
CODE DE L'ARTICLE  
UPC 728177002015

WHOLESALE \$ 23.99  
PRIX DE GROS  
RETAIL \$ 39.95  
PRIX DÉTAILLANT



## SODIUM ASCORBATE, 454g ASCORBATE DE SODIUM, 454g

NutriBiotic® Sodium Ascorbate is a non-bitter, non-acidic, fully reacted crystalline powder combining 100% pharmaceutical grade vitamin C (L-ascorbic acid) and sodium. NutriBiotic Sodium Ascorbate is manufactured by dissolving ascorbic acid with sodium hydrogen carbonate (mined from the earth). The sodium in this product differs from common table salt, as it is not combined with chloride.

*L'ascorbate de sodium de NutriBiotic<sup>MD</sup> est une poudre cristalline qui a complètement réagi; ni amère, ni acide, elle est composée uniquement de vitamine C (acide L-ascorbique) de qualité pharmaceutique et de sodium. L'ascorbate de sodium de NutriBiotic est fabriqué par dissolution de l'acide ascorbique avec du bicarbonate de sodium (extrait du sol). Le sodium contenu dans ce produit diffère du sel de table courant, car il n'est pas associé à du chlorure.*

ITEM CODE 16110319-454  
CODE DE L'ARTICLE  
UPC 728177004514

WHOLESALE \$ 26.41  
PRIX DE GROS  
RETAIL \$ 43.95  
PRIX DÉTAILLANT



**Ecotrend**  
ECOLOGICS

TO PLACE ORDERS:  
COMMANDER:  
1 800 665 7065  
orders@ecotrend.ca  
www.ecotrend.ca

\*These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure, or prevent any disease.

\*Ces déclarations n'ont pas été évaluées par la Food and Drug Administration. Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, soigner ou prévenir une maladie.